
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

   Θεσσαλονίκη, 11/01/2021 
 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης 
 
ΘΕΜΑ: «Επανακτηματογράφηση στις περιοχές των Δημοτικών Ενοτήτων 

Μυτιλήνης, Γέρας και Ευεργέτουλα της Λέσβου» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους της Λέσβου, επιτακτική είναι πλέον η ανάγκη να 
γίνει επανακτηματογράφηση στις περιοχές των Δημοτικών Ενοτήτων Μυτιλήνης, Γέρας 
και Ευεργέτουλα. Θεωρούν οι ως άνω ότι κατά την πρώτη φάση της κτηματογράφησης 
στο νησί τους έγιναν πάρα πολλά λάθη για τα οποία δεν ευθύνονται οι ιδιοκτήτες των 
ακινήτων αλλά η εργολήπτρια εταιρεία και το αρμόδιο Υπουργείο για την πλημμελή 
επίβλεψη της διαδικασίας κτηματογράφησης. Τονίζουν οι ως άνω ότι, αν δεν γίνει 
επανακτηματογράφηση, τότε πολλοί ιδιοκτήτες ακινήτων είτε θα χάσουν τα ακίνητά τους 
είτε θα αναγκαστούν να πληρώσουν μεγάλα ποσά για να καταφύγουν στην Δικαιοσύνη, 
προκειμένου να δικαιωθούν. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
  
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να ενεργήσετε καταλλήλως, ώστε να γίνει επανακτηματογράφηση στις 
περιοχές των Δημοτικών Ενοτήτων Μυτιλήνης, Γέρας και Ευεργέτουλα της Λέσβου 
προς αποφυγήν σχετικών προβλημάτων των κατόχων ακίνητης περιουσίας; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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